

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/118/22/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

網球場/康樂室開放事宜

茲通知各業戶，由於政府公佈開放部份康樂設施，故網球場/康樂室會跟從政府康文署運動場地公佈指標於 4 月 21 日起作出安排開放及限制使用人數。

此外，敬請各業戶使用網球場時，必須跟從政府使用人數限制，如管理處發現有業戶不適當使用或違反人數限制，本處會即時停止租用網球場予違反單位業戶及暫停該單位 1 個月內再租用設施。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2022 年 4 月 14 日

Date : 14 April, 2022

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

RE: Temporary open for Multi-function Playground/Recreation Room

Our office hereby inform all owners that since the government announced the opening of some recreational facilities, tennis courts will follow the government's Leisure and Cultural Services Department's published indicators to make arrangements to open from 21 April 2022 and limit the number of users.

In addition, when using tennis courts, all users must follow the government's restrictions on the number of users. If the management office finds that there are inappropriate use or violations of the number of users, our office will immediately stop renting multi-function playground to the violating unit owners and suspend it. The unit will not allow to rent the facility within 1 month.

For any enquiries, please contact our staff at 2646 1859 during office hour. We apologize for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

